
 

 

Zápis z jednání 
Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina 

č. 6/2018 konaného dne 5. června 2018 
 
Přítomni: 

1. Kovanda Bohumil 7. Herbrych Josef (místopředseda) 

2. Kobrlová Bohumila (předsedkyně) 8. Pátek Radek 

3. Šimečková Eva 9. Bičík Lukáš 

4. Švec Pavel 10. Koutníková Miroslava 

5. Křivánek Roman 11. Matula Josef 

6. Ptáček Jaroslav 12. Ubr Kamil (tajemník) 
 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Maděra Jiří 3. Máca Stanislav 

2. Vítková Věra 4. Fabeš Roman 
 

Program jednání: 

1. Zahájení jednání; 

2. Schválení programu a zápisu; 

3. Informace o bodech projednaných v radě kraje; 

4. Informace o přijímacím řízení na SŠ; 

5. Projednání Pravidel pro přijímací řízení v roce 2019; 

6. Diskuze a různé; 

7. Závěr. 

 
1. Zahájení jednání 

Bohumila Kobrlová, předsedkyně Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva 
Kraje Vysočina (dále jen „VVVZ“) přivítala všechny přítomné a zahájila jednání. Dle počtu 
přítomných členů konstatovala, že je VVVZ usnášeníschopný. 
 

2. Schválení programu a zápisu 
Během jednání se dostavil člen výboru Lukáš Bičík. 
 
Předsedkyně přednesla návrh programu jednání, který byl 9 hlasy schválen. K zápisům č. 4/2018 a 
č. 5/2018 nebyly vzneseny žádné připomínky a byly 9 hlasy schváleny. 
 

3. Informace o bodech projednaných v radě kraje 
Kamil Ubr podal informace o materiálech odboru školství, mládeže a sportu projednávaných 
na zasedání Rady Kraje Vysočina č. 15/2018, č. 16/2018 a 17/2018 konaných v období od 14. 5. 
2018 do 5. 6. 2018. Podrobnější informace o projednávaných materiálech lze získat na: 
http://www.kr-vysocina.cz/2017/ds-303558/p1=86249 
 
Bohumil Kovanda vznesl dotaz na bod z RK č. 15/2018 „Projekt Gastroakademie – změna 
závazných ukazatelů příspěvkových organizací – návrh na provedení rozpočtového opatření na 
kapitole Školství, mládeže a sportu. Kamil Ubr odpověděl, že Kraj Vysočina realizuje aktivity 
zaměřené na podporu zemědělství a odborného vzdělávání, mezi ně patří i pokračování projektu 
„Gastroakademie“, jehož cílem je zvýšit kvalitu odborného vzdělávání ve skupině oborů 
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Gastronomie, hotelnictví a turismus (dále také „gastro“), především formou zkvalitnění odborné 
přípravy žáků v jednotlivých restauracích, zvýšením motivace žáků k učení v odborných 
předmětech a praktickém vyučování a motivaci pracovat ve zvolené profesi. Do projektu jsou 
zapojeny čtyři školy, poskytující odborné vzdělávání ve skupině oborů gastro a sedm restaurací 
z Kraje Vysočina, kde probíhá v reálném prostředí praktické vyučování vybraných třinácti žáků 
druhých ročníků. Dále vznesl dotaz na bod z RK č. 15/2018 „Finanční dar pro Statutární město 
Jihlava“. Kamil Ubr odpověděl, že se jedná o žádost Statutárního města Jihlavy o finanční dar na 
podporu a všeobecný rozvoj jihlavského sportu. Město se hlásí ke své povinnosti vytvářet pro 
občany vhodné podmínky pro sport a sportovní volnočasové aktivity. 
 
Během jednání se dostavil člen výboru Pavel Švec. 
 
Členové upozornili na neaktivní odkazy v materiálu. Tento problém bude řešen s odborem 
informatiky. 
 
Usnesení 10/06/2018/VVVZ 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina 
bere na vědomí 
informace dle materiálů projednávaných v Radě Kraje Vysočina. 
Usnesení bylo přijato 9 hlasy (0 proti, 1 se zdržel). 
 

4. Informace o přijímacím řízení na SŠ 
Kamil Ubr okomentoval podkladový materiál. Oproti loňskému roku došlo k navýšení počtu 
podaných přihlášek na víceletá gymnázia. Dále došlo ke zvýšení zájmu o lycea. K mírnému 
navýšení zájmu došlo u učebních oborů tříletých. Data jsou získávána z počtu podaných přihlášek. 
Výsledné počty žákyň a žáků, kteří nastoupili do jednotlivých oborů, budou k dispozici během 
podzimu. 
 

5. Projednání Pravidel pro přijímací řízení v roce 2019 
Z časového důvodu bude tento bod projednán na zářijovém zasedání výboru. 
 

6. Diskuze a různé 
Termín příštího zasedání byl stanoven na čtvrtek 6. 9. 2018 od 14:30 hodin v sídle Krajského 
úřadu Kraje Vysočina, Žižkova 57, Jihlava, zasedací místnost A 3.15. 
 

7. Závěr 
Bohumila Kobrlová, předsedkyně VVVZ, poděkovala všem přítomným a ukončila jednání. 
 
 
 
 
Mgr. et Mgr. Bohumila Kobrlová 
předsedkyně Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina 
 
 
 
 
RNDr. Kamil Ubr 
tajemník Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina 
 
 
 
 
Zpracovala a zapsala: Eva Oulehlová dne12. června 2018. 


